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Otsustati: 
 
1. Pädevuse hindamiseks laekunud 29 taotlust retsensentide poolt läbi vaadatud ja kõigil 
juhtudel hinnang antud. Juhatuse poolt järjestikku kõik taotlused läbi vaadatud, kuulatud 
ära või ette loetud(kui retsenseerijat kohal polnud) retsensendi hinnang. 
 
Otsustati:  
Anda pädevus 5-ks aastaks allpool nimetatud kolleegidele: 

 Perekonnanimi Eesnimi Asutus 
 EAS 
liikmelisus 

     
1 Abram Maie SA TÜK jah 
2 Alektorov Miroslav  jah 
3 Dobraja Valentina  jah 
4 Gontmacher Aasa SA TÜK ei 
5 Grigorjev Anatoli Narva Haigla ei 
6 Ilumets Sirje Viljandi Haigla jah 
7 Issajev Mihhail  ei 
8 Karabut Elviira  jah 
9 Kiisler Rein  jah 
10 Kikas Reet SA TÜK jah 
11 Krainjukov Aleksandr  ei 
12 Laisaar Vaike SA TÜK jah 
13 Lebedev Aleksandr Narva Haigla ei 
14 Maipuu Lea SA TÜK jah 
15 Maser Piret SA TÜK jah 
16 Metsvaht Tuuli SA TÜK jah 
17 Omeljan Valeri  jah 
18 Orlova Liidia  jah 
19 Rahumets Ruuben Viljandi Haigla jah 
20 Rannas Anne  jah 
21 Sisask Helle-Mai SA TÜK jah 



22 Zingfeld Nonna LTKH jah 
23 Tišin Vladimir Ida-Virumaa Keskhaigla ei 
24 Uustalu Sirje  jah 
25 Vahtramäe Jüri SA TÜK ei 
26 Voiko Edward LTKH jah 
27 Vürst Malle SA TÜK jah 
28 Sell Andres SA TÜK jah 
 
Anda pädevus 2-ks aastaks* 
29 Komlov Aleksandr Narva Haigla jah 
*Ebapiisav praktilise töö kogemus ja ka täienduspunktide arv. 
 
Juhatuse hinnang pädevuse taotlustele oli igati positiivne. Alljärgnevalt mõned üldisemad 
tähelepanekud: 

• Praktiline töö - valdavas enamikus ületas töö esitanud kolleegide praktilise töö 
maht ja kogemus Seltsi pädevusnõuetes esitatu. Tööanalüüsides sagedamini 
esinevad puudused olid anesteesia aegsete probleemide ja tüsistuste 
mittekäsitlemine ning isikliku kogemuse mittekajastamine intensiivravi 
protseduuride läbiviimisel.  

• Täiendkoolitus - esitatud nõue, 300 tundi 5 aasta jooksul, oli enamikele 
kolleegidele jõukohane. Mitmel puhul oli täienduspunktide arv oluliselt suurem. 5 
juhul jäi punktide koguarv vahemikku ~240…300. Sageli olid oli täiendkoolituse 
andmed esitatud ebaülevaatlikud, punktid ei ole summeeritud  

 
Lepiti kokku, et saamaks edaspidi paremat ülevaadet, paneme kodulehele üles 
Curriculum vitae ja täienduskoolituste passi ühtse vormi näidised. 
 
2.Kooosolekud. 

Sügisel: 
• 22. oktoober Pärnus EAS ja Nefroloogide Selts – esialgne kava ja kuupäev 

paigas. Koht veel selgub. Valikud kas Tervis või Strand. Seltsi poolt 
tegeleb selle organiseerimisega  edasi Valdo Toome. 

• Ursula Koorits on teinud ettepaneku Valuseltsi ja EAS ühiskoosolekuks. 
Teema võiks olla nii äge postoperatiivne kui ka krooniline valu. Sobiks 
19. või 20. november. EAS poolt jääb vastutavaks Andres Sell. 

• Euroopa Intensiivravi Seltsi poolt on üllitatud sepsise ravijuhis. Peaks ka 
selle tutvustamiseks koosoleku tegema. Esialgse plaani kohaselt 
10.detsember. Vastutab Joel Starkopf. 

Talv-kevad 2005 
• Üldkogu kutsume kokku koos aruandekoosolekuga Pühajärvel. Kuupäev 

pole veel paigas. Üldkogu kokku kutsumise protseduuri eest jääb 
vastutajaks Tiit Veeber. 

• Pankreatiidi ravi ja ravijuhise arutelu koos kirurgidega. 
• Pärnu uue haiglaga tutvumine. Koosoleku teema regionaalanesteesia. 
• 17. – 18. juuni 2005.a. Balti kokkutulek meie korraldada. Vastutab Agnes 

Aart. 



Kevad-talviste koosolekute aegu ja toimumiskohti arutame järgmisel juhatuse 
koosolekul 6. detsembril. 

 
3. Haigekassa info.  

Valdo Toome tutvustas viimast kokkusaamist seoses kulupõhise hinnamudeliga. 
Kohtusid Haigekassa, erialade esindajad ja projektis osalenud haiglate esindajad. 
Kui erialade poolt koostatud mudelisse pandi haiglate tegelikud andmed siis 
tekkisid vastuolud. Mitmed probleemid, esiteks see et haiglad ei kogu andmeid 
erialade põhiselt vaid struktuurüksuste kaupa, need pole üks üheselt seotavad, 
teiselt poolt pole kõik erialad suutnud ka mudelisse kõiki tegevusi kirjeldada. 
Palju ka “näpukaid” mis vajavad parandamist. 
Anestesioloogias-intensiivravis siiski väga olulisi muudatusi sisse ei tule, 
mõnedel hindadel lihtsalt ühekordsete komplektide asemel arvestatud  
korduvkasutusega vahendid ja sellest tulenevalt tekkinud arvutuslikult 
ebareaalsed hinnad. Need juba parandatud või parandamisel. Uus kohtumine 
erialade esindajatel haigekassas taas sellel nädalal. 
Haigekassal siiski plaanis 2005.aastast uued hinnad kehtestada. 
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